



Protokoll vid styrelsemötet den 25 oktober 2023

Plats: Stridbeckliden

Närvarande	Christer Oskarsson	Ordförande
	Kristina Persson	Sekreterare
	Joakim Gustafsson	Ungdomskommittén
	Dan Sjöholm	Arrangemangskommittén
	Kenneth Hovarth	Träning och tävlingskommittén
	Lovisa Lager	Marknadskommittén
	Ingolf Bengtsson	Kassör

§ 1 **Mötet öppnades**

Ordförande öppnade mötet.

§ 2 **Dagordning**

Styrelsen beslutade **att** godkänna dagordningen.

§ 3 **Val av justeringsperson**

Styrelsen beslutade **att** utse Lovisa Lager till justeringsperson.

§ 4 **Föregående protokoll**

Föregående möte gicks igenom. Därefter lades protokollet till handlingarna.

§ 5 **Rapport från AU**

Kontakt har tagits med olika hyresvärdar gällande kansli. HFAB har erbjudit alternativ. Styrelsen har erbjudits att besöka lokalerna. Lokalerna på Frennarp är ändamålsriktiga och uppfyller önskemålen från medlemmarna.

Styrelsen **beslutar att** flytta kansliet till Frennarp med inflyttnings datum 1/1 2024. Christer kontaktar HFAB för kontaktsskrivning

Kristina ansvarar för att bjuda in till städ/ rensningskvällar på kansliet

Uppdragsbeskrivningarna behöver uppdateras. Styrelsen beslutar att varje kommitté ska inkomma med uppdatering senast 10 november

§ 7 **Ekonomi – lägesinfo**

Ekonomi ser i dagsläget betydligt bättre ut. Ett budgeterat minusresultat kan vid årsskiftet vara ett 0 resultat. Blodomloppet och Hallands tredagars har gått över förväntan. Preo-SM har genomförts med ett överskott.

Kostnaderna för startavgifter har minskat. HittaUt har i nuläget ett bättre resultat än föregående år. I år verkar projektet bära sig ekonomiskt.

Ny frys köpt till Kaneberg då förra plötsligt gått sönder.

§ 8 **Träning/Tävling – lägesinfo**

Justeras



Halmstad Orienteringsklubb

Höstsäsongen är slut och torsdagsträningarna med cup har haft ett rekordstort deltagande. Tisdagsträningarna har flyttat in på Galgberget. Lunkans nattcup startar den 2 november med en deltävling på Galgberget. Framåt planeras för Sennan by night den 21 december och skinkjakten 12 december. Anmälan för gemensam anmälan till Jättemilen i Danmark ligger ute.

§ 9 Arrangemang – lägesinfo.

Kartritning i norra Tylösand är snart genomförd.

Tävlingsledare för Hallandspremiären blir Björn Karlsson. Kommittén uttrycker att det är utmanade att tillsätta tävlingsledare. Det innebär att kommittén själva behöver ansöka om tillstånd i väntan på att tävlingsledare hittas.

Till Sprint DM har ännu ingen tävlingsledare tillsatts. Banläggare kommer att vara Kenneth H och Ulrik M. Område för DM är ännu inte fastställt. Förslag finns att tävlingarna ska genomföras på Vallås. Kontakt med fastighetsägare och kommun har tagits. Området är socioekonomiskt utsatt och det finns ett intresse från kommun och HFAB att området används för hälsofrämjade aktiviteter. Pengar kan ansökas om. Styrelsen är positiv till att rita karta på området om externa aktörer bidrar ekonomiskt

§ 10 Ungdom – lägesinfo

Ungdomsträningarna fortlöper. Träningarna är på Sofiebergsskolans idrottshall. De yngre tränar mestadels inne medan de äldre varvar ute med inneträning.

Kommittén har bokat en lägergård i närheten av Borås för att klubbens medlemmar ska kunna bo tillsammans i samband med tävlingarna i Borås i mitten på november.

Läger med övernattnig planeras till Kaneberg 24-25 november

§ 11 Marknad – lägesinfo

Klädstången har satts upp på Kaneberg för att underlätta klädbyte mellan medlemmar. Klädshopen från Trimtex kommer framöver vara öppen vid två tillfällen/ år.

HittaUt börjar närma sig slutet för året. 20 000 kartor har delats ut på 21 utlämningsställen och 2000 deltagare har varit aktiva med checkpointtagningar

§ 12 Övriga frågor

Städdag på Kaneberg blir den 25 november (Efter mötet beslutade stugfogdarna att ändra till 26 november då de ansåg att det är utmanade att städa samtidigt som ungdomarna avslutar sitt läger) Stugvärdar, alla medlemmar behövs. Även nya kansliet behöver underhållas.

Styrelsen diskuterar förslag till om höjd medlemsavgift ska föreslås till årsmötet. Startavgifterna blir högre. Förslag nämns om att särskilja medlemsavgift mot träning/tävlingsavgift alternativt passiv medlemsavgift

Klubben har fått ett erbjudande om att överta ett Släp från en medlem. Styrelsen är positiv till erbjudandet.

§ 13 Mötets avslutande

Ordförande avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras

<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
--------------------------	--------------------------	--------------------------

Sida 2 av 3



Halmstad Orienteringsklubb

Kristina Persson
Sekreterare

Justeras:

Ordförande

Justeringsperson

Justeras

Sida 3 av 3